
Beoordeling Bestemmingsplan Bos Nieuw-Wulven 
 
Voorzitter, geachte aanwezigen, 
 
De natuur heeft het moeilijk. Niet alleen vanwege stikstof, maar ook is sinds 2010 enorm op natuur 
bezuinigd. Ik kan mij voorstellen dat er weken voorbijgaan dat u de Rijksbegroting niet spelt, maar het 
budget voor natuur is sinds 2010 gehalveerd. Ik vind dat merkwaardig: het is alsof je een villa met een 
prachtig landgoed bezit, maar geen tuinman wilt betalen.  
 
Echter zo is het. Met dit gegeven zijn we toch blij dat met geld van provincie, SBB, gemeente en een horeca 
+ recreatievoorziening samen het bos open kan blijven, en natuurwaarden behouden. 
 
Wij hebben twee beoordelingscriteria. Ten eerste: voldoet het plan aan het programma van eisen? 
Het lijkt ons dat de vraag met JA kan worden beantwoord. Ik ga niet de hele lijst af, maar ik noem twee 
belangrijke punten: 
- “Versterking natuurwaarden, met name voorzichtig zijn met het stuk dat hoort bij Natuurnetwerk 

Nederland (NNN)”. De geplande recreatie zit bij de rondweg, en niet in het noordelijk deel met de 
grootste natuurwaarde; trekkershutten in het bos gaan niet door, een goede zaak omdat de nachtrust 
zo niet verstoord wordt. Ook positief: er komen alléén recreatie en toerisme, geen evenementen; 

- Maatschappelijke activiteiten: mensen met afstand tot arbeidsmarkt kunnen een rol spelen bij 
onderhoud, en in de plannen zit natuureducatie voor scholen (dat zou dicht kunnen komen bij het 
voorstel van GroenLinks destijds om een natuur-educatiecentrum te bouwen). Een vraag aan de 
wethouder: de natuureducatie hoorde ik wel in het RTG, maar vind ik niet terug in de officiële stukken. 
Kunt u dit op dit punt nog ingaan? 

 
Ten tweede: past het plan bij Fietsstad Houten? 
Hierover is binnen GroenLinks flink discussie geweest: het bos is redelijk goed bereikbaar per fiets, maar 
dat neemt niet weg dat we nu een “hoofdingang” van het bos gaan bouwen die alleen voor auto’s is. Wij 
denken dat wij het als Fietsstad Houten aan onze stand verplicht zijn om te kijken of we niet nog wat meer 
voor de fiets kunnen doen. Daarom drie vragen aan de wethouder: 
1. Er is een rechtstreeks, halfverhard pad van De Hagen naar het restaurant. Over het officiële fietspad is 

het twee minuten omrijden. Omdat fietsers net mensen zijn, verwachten we dat er toch gefietst gaat 
worden over het voetpad. Zou het niet beter zijn om dit te accepteren en dit pad mede geschikt te 
maken voor fietsers? 

2. Daarmee samenhangend: de bestaande fietspaden zijn nogal smal. Gaat dat geen problemen opleveren 
als het bezoekersaantal flink groter wordt? 

3. Het restaurant is tot na donker open, en officieel mag je dan niet eens meer door het bos fietsen! In 
ieder geval is het lastig, zowel vanuit oogpunt van verkeersveiligheid als sociale veiligheid. Is de 
wethouder met ons eens dat het goed is hier nog naar te kijken? Wij vonden dit belangrijk genoeg voor 
een motie (medeondertekend door CU, D66 en VVD). 

 
Voorzitter, 
 
“Wat is natuur nog in dit land? 
Een stukje bos, ter grootte van een krant. 
Een heuvel met wat villaatjes ertegen.” 
 
Als je de kaart van het Natuurnetwerk Nederland bekijkt, word je inderdaad niet vrolijk van de 
versnippering van natuurgebieden. En toch, deze 100 ha is misschien klein, maar toch beleven velen hier 
groot genoegen aan. Het lijkt ons een goed idee om het nieuwe bos Wulven in het kader van de nieuwe 
groeitaak voor Houten ook wat te laten groeien richting Marsdijk, om het te laten aansluiten op het groene 



gebied rond het fort. We zien met dan ook graag de visie op versterking van de groenstructuren rond 
Houten met belangstelling tegemoet.  
 
Dank u voor uw aandacht. 


